
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 15. září 2022 
 
Přítomni: Barták, Fiala, Forst, Lopatková, Nečaský, Sgall, Töpfer, Tůma 
Host: Kolman 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (10. 6.) - bez připomínek. 
 
 2. Proděkan Sgall informoval, že cvičících a VUSů je dostatek, je třeba obsadit 

některá místa mentorů. Informoval rovněž o tom, že od roku 23/24 se otevírá 
učitelská kombinace F+I. 

 
 3. Proběhla diskuse o schvalování nehabilitovaných školitelů. Nezdá se, že by s tím 

byl zásadní problém, je třeba pouze začínat proces v předstihu. 
 
 4. Zadávání závěrečných prací se připravuje na plně elektronickou formu. Kolegium 

se shodlo, že je žádoucí již při vypisování prací zadat návrh(y) na vhodné 
oponenty (buď přímo ve formuláři nebo v textu). 

 
 5. Je třeba zlepšit organizaci SZZ: připravit harmonogram ve větším předstihu.  

Vedoucí pracovišť by měli lépe kontrolovat, jak jednotliví pracovníci reagují na 
výzvy k účasti. Při nedostatečné reakci budou vedoucí požádáni o součinnost a 
zajištění účasti. Totéž platí i pro promoce a podobné akce. 

 
 6. Kolegium sekce schválilo (8:0) návrhy na vypsání konkurzů na místa vedoucího 

KAM, odborných asistentů AP2 (KAM, KDSS, KSI, KSVI a KTIML), lektora L2 
(KSVI) a profesora AP4 (KDSS). 

 
 7. Na prodlužování smluv s AP1 stačí mzdové tabulky s patřičnou poznámkou. 

Podepisování DPP už nemusí jít formálně přes proděkana Sgalla, ale u dohod 
na vyšší částky z institucionálních prostředků je nutné předběžné schválení. 

 
 8. Vedoucí pracovišť pošlou do pátku 23. 9. stav čerpání investic. Je třeba také 

zkontrolovat odvody režií. 
 
 9. 22.–24. listopadu proběhnou volby do AS. Vedoucí pracovišť byli požádáni o 

oslovení vhodných kandidátů za končící členy AS. 
 
 10. Kol. Nečaský informoval o vzniku CUIT jako univerzitní společnosti pro 

následnou podporu zavádění inovací v oblasti informačních technologií vzešlých 
z výzkumu do komerční praxe. CUIT vzniká jako dceřiná společnost CUIP. 

 
 11. Proběhla další diskuse o iniciativě na změnu názvu fakulty. 
 
 12. Kol. Lopatková požádala o další apel na SB kvůli nedostatečnému úklidu. 

Současně by SB měla projít učebny a zkontrolovat jejich stav (lavice, stoly). 
 
 
 
 Zapsal: Forst 


